



## 2020 国际电子电路（上海）展览会延期通知

尊敬的展商及观众：

根据新型冠状病毒感染的肺炎疫情控制需要，上海已启动重大突发公共卫生事件一级响应机制，根据《中共上海市委上海市人民政府关于进一步加强我市新型冠状病毒感染的肺炎疫情防控工作的通知》要求，尽量减少人群集聚活动，取消各类大型公共活动。

为切实保障广大展商和观众的身体健康与生命安全，原定于 2020 年 3 月 16 至 18 日在国家会展中心（上海）举办的“2020 国际电子电路（上海）展览会”将延期举行，我们将密切关注疫情的发展，与展馆方和相关部门保持沟通协商，延期后的具体调整方案将另行通知。

感谢广大展商和观众 29 年以来对展会一如既往的支持！在抗争疫情的关键时刻，我们将尽最大努力保障展商和观众的健康与安全。因展会延期造成的诸多不便，我们深表歉意，同时希望大家做好展会相关信息的更新和调整。

感谢您一直以来的陪伴！  
特此通知。

中国电子电路行业协会  
香港线路板协会  
上海颖展展览服务有限公司  
2020 年 1 月 29 日

## 2020 International Electronic circuits (Shanghai) Exhibition

Dear Exhibitors and Prospective Visitors:

To prevent the spread of pneumonia epidemic of new coronavirus infection in Wuhan, Hubei and other areas, Shanghai has scaled up the response to major public health emergencies to Level 1. According to the "Notice on further strengthening the prevention and control of pneumonia caused by new coronavirus infection in Shanghai" released by Shanghai Municipal Committee of the Communist Party of China and Shanghai Municipal People's Government, crowd gatherings shall be avoided, and large-scale public activities shall be cancelled.

To protect the health and safety of our exhibitors and visitors, we are regret to announce that, 2020 International Electronic Circuits (Shanghai) Exhibition - scheduled to be held on MAR 16-18 2020 at National Exhibition and Convention Center (Shanghai) will be postponed to a later date. We will keep monitoring the epidemic situation of infection while continuing the communication and consultation with the relevant departments and keep you posted once the new dates and event arrangements are confirmed.

Thank you for your support and participation over the past 29 years. However, at this critical moment, we are primarily concerned with your health and safety. We apologize for all the inconvenience caused by the postponement, and we hope that you will receive the updated information in time and make adjustments accordingly.

Thank you for your consistent participation and understanding and we are looking forward to meeting you again!

China Printed Circuit Association  
Hongkong Printed Circuit Association  
Shanghai YingZhan Exhibition Service Co., Ltd.  
January 29th, 2020